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Referat af 

Bestyrelsesmøde 
 

 

tirsdag den 25. maj kl. 16:00 - 20:00 

 

  

Tilstede: Erik Østergaard Jensen (EJ, formand), Niels Rask (NR), Lotte 

Søndergaard (LS), Nana Berg Lau (NL), Carl Mikkel Berg (CB), Kenneth 

Madsen (KM), Michael Hedegaard (MM), Mai Louise Agerskov (MA), Kirsten 

Skov (rektor) 

 

Afbud: Morten Pless 

 

Referent: Ulrik Lyng Vestergaard. 

 

 

  

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

 

2. Godkendelse og underskrift af referat (bilag a) 

Referatet er godkendt.  

 

3. Meddelelser  

● Corona 

Der har været en del smittede elever efter åbningen, men det er håndteret 

efter retningslinjerne, og smitten er reduceret til et minimum 

 

● Elevfordeling i Århus 

Marselisborg beholder sin kapacitet i indeværende skoleår 

Da vi i skoleåret 2021/22 har fået tildelt en kapacitet på 9 klasser for kommende 1.g, vil 

der ikke ske afskedigelser i indeværende skoleår på den baggrund 

 

● Finansiel risikostyringen. 

Orientering om retningslinjerne udsendt fra UVM. 

 

● Feriepengeforpligtelsen. 

Bestyrelsesformanden har modtaget et brev fra bestyrelsesforeningen der 

beskriver at gymnasiet formodentlig ikke selv skal afholde 



feriepengeforpligtigelsen. 

 

4. Problemer med varmestyring. 

 

Rambøll har været på besøg og foretaget en foreløbig diagnose af problemerne. 

Vi er dog desværre ikke klar til at kunne give et bud på økonomien ift 

løsningsmodellerne. Opfølgning i efteråret. 

Bestyrelsen afventer Rambølls (rådgiver) vurdering, men der skal handles 

hurtigt fra ledelsen, hvis muligheden opstår inden at der skal varme på igen i 

efteråret. 

 

5. Strategi – indledning drøftelse (bilag b-d) 

Rektor gennemgår indstilling fra ledelsen som tager udgangspunkt i den tidligere 

strategi, men med fokus på åbent gymnasium og arbejde med forbedret løfteevne. 

 

Bestyrelsen henstiller til at den bliver fokuseret. Læring og bedømmelse bør adskilles 

hvis muligt. Det er vigtigt for bestyrelsen at eleverne klarer sig godt. 

 

Der arbejdes i 3 spor med hhv. 

 - Rekruttering til sprog og naturvidenskab 

 - Forbedret løfteevne 

 - Talentarbejde. 

 

Selve strategien løber i 2 år med forberedelse i skoleåret 21/22 og med eksekvering 

af indsatserne i skoleåret 22/23. Selv indholdet udarbejdes sammen med personalet 

med opstart på et personalemøde i efteråret 21. 

 

 

 

6. Eventuelt 

Intet at bemærke 

 

 

 

 

  



 

 

 

______________________________________________ 

Erik Østergaard Jensen (formand) 
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Niels Rask 
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Lotte Søndergaard 
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Morten Pless 
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Mai Louise Agerskov 
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Kenneth Madsen 
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Michael Hedegaard Madsen 
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Carl Mikkel Berg 
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Nana Berg Lau 


